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Verenigingsjaar 1 oktober 2022 – 30 september 2023  

Vorst! 
“Pomp is aangezet in overleg met de ijsmeesters. Volgende week koud weer op komst”. Met dit bericht van 8 
december 2022 krijgen alle bestuursleden ineens koorts! En die koorts loopt steeds verder op! Niemand hoeft 
onder de wol om uit te zieken van corona, griep, of wat dan ook, maar naar de ijsbaan om te komen helpen. Er 
worden zaken bij de ijsbaan opgeruimd, de slangen worden klaargemaakt, de baancommissie besluit het ijs te 
laten zakken, de baan wordt ’s avonds gesproeid, een pinapparaat wordt besteld en inkopen voor de kantine 
worden gedaan. Kortom, de koorts stijgt tot een hoogtepunt en alle bestuursleden zijn druk in de weer. 
Op 16 december 2022 gingen we open tot en met zondag 18 december 2022. Het waren 3 geweldige dagen, 
waarbij de Holtense gemeenschap volop kon genieten van schaatsen op onze ijsbaan. Ons voormalig 
bestuurslid Jan Veldhuis kwam ons zelfs nog even verrassen met een serenade, waarvoor hartelijk dank! 
 

              
 
Maar als gevolg van de klimaatverandering zullen we er echter steeds meer rekening mee moeten houden dat 
het niet meer vanzelfsprekend is dat er ’s winters nog natuurijs komt. Daarom hebben we in het bestuur al 
enkele keren met elkaar van gedachten gewisseld om onze baan en clubgebouw op andere manieren in te 
zetten voor onze leden en donateurs. 
 
Onderhoud 
Qua onderhoud hebben we in het afgelopen jaar verschillende zaken opgepakt. 
Nadat we vorig jaar tegels onder de banken hadden aangebracht, hebben we, mede dankzij Rabo Club Support, 
de nieuwe rubberen matten daar overheen gelegd, alsook op de vlonder. 
Daarna was de toegang naar de kantine aan de beurt. Samen hebben we op een zaterdagmorgen de nieuwe 
toegang gerealiseerd. Het materiaal lag er toch al! 
Ook hebben we de “nepcamera” vervangen door echte camera’s. Redenen hiervoor waren de inbraak 
(sneeuwruimer gestolen), hangjongeren en eventuele vernielingen vast te leggen. Op deze manier houden we 
toezicht op afstand. 
Al eerder hebben we in het bestuur al eens gesproken over het feit dat de baan aan de achterkant hoger ligt in 
vergelijking met de voorkant. Daardoor ligt er meestal een dunnere laag ijs aan de achterkant. Halverwege 
2023 kregen we het aanbod om 1.000 m3 klei houdende grond op locatie gratis te verkrijgen. De egalisatie van 
de baan via een loonwerker zou voor ons echter een flinke kostenpost betekenen. Na onze plannen uitgewerkt 
te hebben loste het probleem vanzelf op, want de grond werd door een buurtbewoner gebruikt om gaten van 
afgebroken stallen te dichten. We hebben in het bestuur afgesproken in het komend voorjaar opnieuw over 
egalisatie van de baan te spreken. 
Onlangs hebben we tijdens de onderhoudsochtend de handen flink uit de mouwen gestoken en het gemaaide 
gras opgeruimd, overhangende struiken gesnoeid, de lampen gecontroleerd en de machines getest.  
Kortom, laat de vorst maar komen! 
 



 
 
Rabo Club Support 
Ook dit jaar is de Rabo Club Actie van de Rabobank weer gehouden. Ons bestedingsdoel was dit jaar de 
aanschaf van een nieuw koffie- en chocomelapparaat. Onlangs kreeg Martin de cheque door Saskia in ’t Veld 
van de Rabobank Twente-Achterhoek overhandigd. Het leverde ons een mooi bedrag op van € 667,52! We zijn 
er heel blij mee en bedanken allen die een stem op onze ijsclub hebben uitgebracht. 
 

                                    
 
 
A, B of C-locatie 
Medio April is er in de kantine van Blauw Wit ’66 door de gemeente Rijssen-Holten een informatiebijeenkomst 
voor buurtbewoners, sportverenigingen, etc. van ’t Vletgoor belegd. Wij hebben de uitnodiging ook gekregen, 
ware het niet dat de uitnodiging in de spam terecht is gekomen en als gevolg daarvan te laat is opgemerkt. 
Onderwerp was de locatiestudie- en keuze van de nieuwbouw van scholengemeenschap De Waerdenborch. 
Tot onze verbazing bleek het terrein van onze ijsclub locatie A te zijn. Locatie B het terrein van Okia en locatie C 
de plek waar nu de tijdelijke Albert Heijn is gerealiseerd. Van meet af aan blijkt de keuze van de gemeente te 
liggen bij locatie B (Okia). Zowel Adrie als Anton hebben de commissievergadering in het gemeentehuis 
bezocht, waar de buurt heeft ingesproken om de locatie gewijzigd te krijgen van B naar A (onze grond!). De 
conclusie die we kunnen trekken is dat de gemeente bij locatiekeuze B blijft. Vreemd is wel dat de wethouder 
ervan uitgaat dat de Noordpool gemeentegrond is! Tijdens de commissievergadering heeft de wethouder 
toegezegd dat hij nog contact zou opnemen met ijsclub De Noordpool. Dit overleg zal 1 december aanstaande 
plaatsvinden. 
 
Bestuur 
Bestuurlijk hebben we het afgelopen jaar de nodige stappen gemaakt. Nadat Anton Klein Twennaar eind vorig 
jaar het bestuur al was komen versterken, hebben we in de loop van 2023 ook Sven Heyda en Hans Heuver 
bereid gevonden tot het bestuur toe te treden. Hier zijn we uiteraard heel blij mee. We doen ons uiterste best 
om ook de laatste vacature ingevuld te krijgen (voorzitter). 
Om de goede sfeer in het bestuur te onderstrepen hebben Martin en René onlangs een gezellige avond 
georganiseerd voor bestuur en partners voorzien van lekkere hapjes, drankjes en goede muziek. Het was een 
prachtige avond, waarbij de onderlinge banden zijn aangehaald en verstevigd. 
 
 
17 november 2023, Adrie Nijland, secretaris 


